
Protokoll fört vid Samrådsgruppens möte 4/11 2015 i Boulecenter Falkenberg 

 

1.  Ordförande Olof Alth öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

 

2.  Närvarolistan ifylldes.     

Närvarande:  Per-Arne Udén SPF, Rolf Nilsson Båtklubben, Rolf Bengtsson Hjärt&Lung, Olof Alth PRO, 

Bengt Horn Vessige, Kjell Berglund Tullbron, Lilian Larsson Årstad, Kurt Larsson Petangque, Stig 

Andersson Alliansen. 

 

3.  Dagordningen fastställdes. 

 

4.  Till sekreterare för verksamhetsåret valdes Bengt Horn och till protokolljusterare för mötet valdes 

Lilian Larsson. 

 

5.  Föregående mötesprotokoll godkändes utan ändringar. 

 

6.  Vad har hänt i föreningarna: 

Hjärt&Lung oförändrat likaså i Vessige,  Årstad 4-5 st nya, Interboule har upphört och 2-3 st har gått 

över till Veteranerna övriga till PRO som nu har två lag i serie 2, Båtklubben oförändrat, Tullbrons 92 

medlemmar kommer i fortsättningen att kunna få sin licens via Tullbron istället för via Petangque,SPF 

oförändrat, Alliansens medlemstal ligger på c:a 600 st. 

 

7.  Övriga frågor: 

Kurt informerade om att vi numera är anslutna till PANTAMERA och att vi bör se till att lägga 

tomburkar och PET-flaskor i dessa behållare. Utbyggnaden har gått enligt beräkningarna och har 

hållit sig under kostnadstaket. Arbetet med de nya banorna har påbörjats. 

Stig meddelade att klubbarna skall kontrollera de nya medlemslistorna och kontakta Elvy Nilsson om 

de inte stämmer. 

Kjell undrade hur avtalet med kommunen löpte. Svar årsvis.Kjell påtalade att det är samma klubbar 

och folk som sköter städdagen varje gång och han föreslog att varje klubb utser ett antal personer till 

städning ex.vis 5 st/klubb, Årstad och Vessige undantagna vilket inte hindrar dem att delta. 



Kjell uttryckte en önskan om datoruppkoppling i boulecenter. 

Rolf B: Antalet samrådsmöten har tidigare varit en gång i kvartalet. Mötet beslutade att 

samrådsmöte skall hållas i slutet på varannan månad. 

Per-Arne: Medlemmarna är dåliga på att ”pinna för” kaffe och smörgås på listorna, vilket medför 

extra besvär och irritation för hallvärdarna. Mötet enades om att varje bouleledare skall påminna 

spelarna vid träning och tävling. 

 

8.  Nästa mötesdatum blir i slutet av januari 2016 och kommer att meddelas senare av ordföranden. 

 

9.  Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

Falkenberg den 4 november 2015-11-05 

 

Sekreterare: 

                               Bengt Horn 

 

 

Ordförand:                                                             Justeringsman: 

                             Olof Alth                                                                     Lilian Larsson 

 

 


